
Skolebestyrelsesmøde torsdag den 23. september 2021 
17:00-19:00 
Vi holder mødet i mødelokale 1.  
Det er muligt at deltage virtuelt - link kan udsendes umiddelbart før mødet. 
 
Fraværende: Claus, Karsten, Brian 
Til stede: Michael, Sanne, Marlene, Rikke, Søren, elevråd, Jannick, Charlotte, Lone, 
Hirma 
Meddelelser/oriente
ring 
Ledelsen: 
 
 
 
 
Personale – almen 
og special: 
 
Tillidsvalgte – 
almen og special: 
 
 
Elevråd: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Kort status 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Vi er i drift. Vi har nu mulighed for 
at teste elever fra 9 år og op. Der 
er mulighed for testning tirsdag og 
fredag fra kl. 9.45 – 14.00.   
 
 
Budgettet fylder i almen. I 
specialcenteret arbejdes der på 
elevplaner. Elevplanerne skal være 
på plads til re-visitering.   
 
 
 
 
Elevrådsforman: Simon Blach Skau 
(9.x) 
Næstformand: Kristoffer Frøkjær 
Sørensen (9.x) 
 
Toiletforhold: Fase 2 og fase 3 
ønsker automatiske luftfriskere på 
toiletterne. Der skal undersøges 
nærmere omkring toiletforhold i 
fase 1.  
 
Undervisningsmiljø/læringsmiljø: Vi 
ønsker et kig på afskærmning til 
bord-bænke på fase 3 gangen. 
Ligeledes ønskes der en optimering 
af lyd i både klasselokaler og 
gangarealer.  
 
Udemiljøer: I projektet eleven som 
forsker har 8.årgang arbejdet med 
udemiljøet ved bygning C (fase 3 
gangen og skovområdet). Enkelte 
projekter med bænke og udemiljøer 
vil blive realiseret i foråret 2022. 

15 
min. 



 
 
Ref: Hirma Ljeskovica Bektas  
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
Forældrevalgte: 
 

Elevrådet ønsker en opfriskning af 
borde-bænke i skolegården. 
Skolegården som læringsmiljø vil vi 
gerne kigge nærmere på 
 
 
 
Intet nyt 
 
 

Punkter fra sidst Samarbejde med 
fødeskolerne 
 
 
 
 
 
 
Evaluering af 
årsberetning 

Vi har afholdt et møde. Samarbejde 
med Føvling og Glejbjerg har fokus 
på PBL og flere uddannelsesparate 
elever. Vi vil også give vores 
skolebestyrelser mulighed for at 
mødes og lave/planlægge 
aktiviteter på tværs.  
 
Vi går i tænkeboks omkring 
årsberetningen.  

10 
min 

Budget Gennemgang 
Udarbejdelse af 
høringssvar deadline 
29/9 
Se tidligere tilsendt 
materiale 

Lone og Marlene deltog i 
dialogmødet omkring budget 
tirsdag d. 21/9. 

1,5 
time 

Punkter til næste 
møde 

Bevægelse i 
undervisningen 

  

Evt.  
 

 EL-løbehjul og sikkerhed. Skolen 
laver et opslag på Aula med links til 
Rådet for sikker trafik. 
https://www.sikkertrafik.dk/raad-
og-viden/smaa-motoriserede-
koeretoejer/elektriske-loebehjul 
 

5 
min 


